
Sak 5 – Bruk av resterende 

overskudd fra Nordisk leir 2017  

 

På et tidligere årsmøte ble det vedtatt at overskuddet for Nordisk leir 2017 skulle brukes på 

fellesreise til storleirer frem til og med 2022. På grunn av avlyste leirer og billigere turer enn 

forventet, har vi fortsatt ca. 350 000,- kroner igjen av overskuddet.  

  

Fylkesstyret ønsker derfor å lage et nytt vedtak på hva pengene skal brukes på, men foreslår å 

fortsette med ordningen om at pengene brukes på fellestransport til storleir. 

  

Det koster penger å dra på storleir og fylkesstyret ser at de som drar på storleir får et godt samhold 

og mange blir også lengre værende lenger i 4H. Fylkesstyret mener derfor at det er en god 

investering å bruke pengene på dette slik at flest mulig kan dra på storleir.  

  

For at pengene skal vare en god stund er det ønskelig å starte med en lav egenandel for reisen, men 

at den i hovedsak blir dekket av overskuddet. 

 

Forslag til vedtak 

Resten av overskuddet for Nordisk leir 2017 brukes på fellesreise til storleir, men man starter med 

en lav egenandel for å holde ordningen lenger. Vedtaket gjelder frem til pengene er brukt opp. 


